
Vážení,	  

jakožto	  pravidelní	  uživatelé	  Brněnské	  přehrady	  si	  nesmírně	  ceníme	  současného	  stavu	  čistoty	  vody.	  
Přestože	  jsme	  "Lodní	  sporty"	  a	  zabýváme	  se	  především	  plavbou	  na	  lodích,	  čas	  od	  času	  se	  také	  
vykoupeme	  -‐	  ať	  již	  cíleně,	  nebo	  nechtěně.	  I	  bez	  koupání	  je	  obrovský	  rozdíl	  plavit	  se	  na	  čisté	  vodě	  v	  
porovnání	  s	  vodou	  jak	  jsme	  ji	  znali	  ještě	  před	  několika	  lety.	  

Proto	  je	  logické,	  že	  s	  obavami	  sledujeme	  cokoliv,	  co	  se	  ve	  vodě	  objeví.	  Věříme,	  že	  totéž	  sledujete	  také	  
a	  že	  v	  následujících	  řádcích	  Vás	  neseznámíme	  s	  ničím	  novým.	  Ale	  z	  opatrnosti	  Vám	  to	  raději	  
sdělujeme,	  neradi	  bychom,	  aby	  případný	  problém	  zůstal	  bez	  povšimnutí,	  pokud	  byste	  jej	  z	  jakýchkoliv	  
důvodů	  nezaregistrovali.	  

Někdy	  v	  průběhu	  srpna,	  ale	  možná,	  že	  i	  dříve,	  se	  v	  zátoce,	  do	  níž	  se	  vlévá	  potok	  Rakovec,	  objevilo	  
silně	  zelené	  zabarvení,	  připomínající	  stav	  přehrady	  před	  jejím	  vyčištěním.	  Zátoka	  je	  od	  přehrady	  
oddělena	  hrází	  a	  je	  propojena	  jen	  malým	  průtokem.	  Po	  deštivém	  počasí,	  které	  bylo	  koncem	  srpna,	  se	  
zhoršil	  také	  vzhled	  vody	  přímo	  v	  přehradě,	  což	  se	  projevilo	  někdy	  i	  zeleným	  povlakem	  na	  povrchu,	  
avšak	  také	  zvýšeným	  množstvím	  zelených	  částic	  ve	  vodě	  samotné.	  Je	  to	  samozřejmě	  jen	  naše	  
domněnka,	  ale	  zdá	  se	  nám,	  že	  zelená	  voda	  ze	  zátoky	  se	  po	  deštích	  dostává	  ve	  zvýšené	  míře	  i	  do	  
hlavního	  přehradního	  jezera.	  	  

Věříme,	  že	  naše	  pozorování	  Vám	  (a	  tím	  samozřejmě	  i	  nám)	  může	  pomoci	  v	  boji	  se	  znečištěním	  
přehrady.	  
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